
Příloha č.1 

Program jednání náhradní Valné hromady 
 

 
 

POŘAD JEDNÁNÍ: 
1. Zahájení jednání náhradní VH – ověření usnášení schopnosti a schopnosti činit rozhodnutí. Počet čl. nad 18 let…….
  

2. Předložení návrhu pořadu jednání, případné doplnění a odsouhlasení pořadu jednání   

3. Volba orgánů VH           

Předseda -                                                              Jakub Dusílek 

Zapisovatel a dva ověřovatelé zápisu    - Jana Pavlůsková,  M.Kacíř  + Š.Witichová  

Osoby pověřené sčítáním hlasů             - M.Vrzgula  +  2 osoby…….. 

Volební komise                                          - Kutač M., P.Ochmann , Witichová Š. 

4. Seznámení VH s kandidátní listinou pro volby členů výkonného výboru a dozorčí  -  předloží  M. Kutač   

    komise dle návrhu výkonného výboru. Vyhlášení doby pro návrhy dalších kandidátů   do 30 minut po vyhlášení  

5. Zpráva o činnosti SKI za období od poslední VH konané dne 26. 5. 2014 Olšák   

6. Projednání účetní závěrky za účetní období od 1. 11. 2013 do 31. 10. 2014.  - Olšák     

    Zpráva Dozorčí komise o jejím přezkoumání     DK -Olšáková   

7. Předložení účetní závěrky za účetní období od 1. 11. 2013 do 31. 10. 2014 ke schválení. Dusílek  

     Rozhodnutí o rozdělení zisku.  - 

8. Informace o plnění rozpočtu SKI za období od 1. 11. 2014 ke dni konání VH.  - Olšák   

9. Informace o plnění usnesení z Valné hromady ze dne 26. 5. 2014. -      Olšák                

10. Informace Dozorčí komise o prováděné kontrolní činnosti od konání minulé VH.               Kutý   

11. Návrh rozpočtu SKI na období od 1. 11. 2015 do 31. 10. 2016. - Olšák    

12. Zpráva Dozorčí komise o přezkoumání návrhu rozpočtu na období od 1. 11. 2015 do 31. 10. 2016. - Olšáková  

13. Předložení návrhu rozpočtu ke schválení Dusílek        

14. Předložení návrhu na odměny členům VV a DK  Olšák + Dusílek      

15. Informace o činnosti dceřiné společnosti SKI Bílá služby s.r.o.  Jarek Vrzgula  

16. Návrh na úpravu stanov a řádů v souvislosti s vydáním nového OZ (viz přílohy pozvánky)  - Barabáš Ivan 

17. Informace o stavu členské základny a placení členských příspěvků, projednání návrhu výkonného  

       výboru na vyloučení z řad členů SKI, schválení přihlášek nových členů SKI --      Kutáč Jan 

18. Volba členů výkonného výboru a dozorčí komise postupem dle jednacího, hlasovacího a volebního řádu     Kutač M. 

19. Diskuze         

20. Závěr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č.2 
 

Zpráva o činnosti  sdružení od  poslední VH 26.5.2014. 

Od poslední VH konané v květnu 2014 se VV výbor sešel na svém řádném zasedání 21 
krát a 1krát na mimořádném zasedání. 
Čtyři zasedání  VV proběhla současně  jako VH  v působnosti jediného společníka  SKI Bílá 
Služby s.r.o., kde byly projednány a schváleny dokumenty  v souladu s novým Obč. 
zákonem a dále byly projednány a schváleny  hospodářské výsledky společnosti . 
 
Účast členů VV na jednáních byla následující:  
S.Olšák a  M.Vrzgula  - 100 %  
J.Vrzgula  –   91% 
M.Kacíř -       86%  
J.Skoumal –  81% 
J.Kutač a M.Němčíková - 76% 
Všechny neúčasti členů na jednáních byly řádně omluveny. 
 
VV ve své činnosti pokračoval v naplňování hlavních cílů Občanského Sdružení 
v jednotlivých oblastech činnosti. Svou pozornost zaměřil v souladu s usnesením minulé 
Valné hromady na zajištění všech legislativních náležitostí týkajících se jak SKI Bílá Služby 
tak občanského sdružení v souvislosti s vydáním NOZ. 

Proto již na zasedání v červnu VV projednal a schválil upravenou zakládající listinu 
SKI Bílá služby tak aby odpovídaly NOZ, tato byla následně projednána na příslušných 
úřadech tak, že můžeme říci, že s.r.o. může pokračovat ve své činnosti v souladu s platným 
NOZ .  

V rámci této úpravy se VV rozhodl snížit počet jednatelů  ze tří na dva. Do těchto 
funkcí byli zvoleni p.Olšák a J.Vrzgula, se kterými byly následně uzavřeny smlouvy o 
výkonu těchto funkcí. 
 
Občanské sdružení  je  povinno  do dvou let (do 1. 1. 2016) uvést svůj název do souladu s 
požadavky NOZ.  
A nejpozději do tří let (do 1. 1. 2017) je naší povinností přizpůsobit stanovy úpravě dle 
NOZ a doručit je příslušnému rejstříkovému soudu k založení do sbírky listin  
 Proto je nutné pro zaregistrování změn u  krajského rejstříku spolků provedení úpravy 
stanov dle  NOZ a jejich schválení na VH.  
Takto to bylo VV uloženo i na poslední  VH. K tomu byla ustavena pracovní skupina, která 
připravila návrh na úpravu stanov. Tento návrh Vám byl 6. ledna rozeslán k připomínkování  
na které jste  měli jeden měsíc. 
Po té byly Vaše připomínky projednány v pracovní skupině s tím, že byly  zapracovány do 
návrhu stanov a nebo osobně projednány s autory námětů  připomínek. 
Finální verze takto upravených stanov byla předložena a projednána na zasedání VV dne 
20.4., který doporučil takto upravené stanovy a jednací řády k projednání na dnešní VH. 
Chtěl bych touto cestou poděkovat I.Barabášovi, Mil.Němčíkové a dalším, kteří se podíleli 
na zpracování uvedených dokumentů, které bychom měli na dnešní VH projednat a 
schválit.  
 
Nyní k dalším oblastem činnosti, kterými se VV zabýval. 
 
K činnosti oddílu závodního lyžování   
Pokračujeme v nastoupeném trendu včasného placení příspěvků a úhrad za soustředění 
od jednotlivých závodníků a v uplynulém tréninkovém roce se nám podařilo systematickou 
kontrolou dosáhnout toho, že všechny závazky ze strany závodníků byly uhrazeny 
v podstatě před zahájením závodní sezony. V nově započatém tréninkovém roce to je od 
1.5. 2015 chceme nadále pokračovat v této praxi. 



 VV průběžně projednával jak ukončení sportovní činnosti některých závodníků tak  
schvaloval přijetí nových zejména začínajících závodníků do kategorie přípravka a předžáci 
za členy  OZL. Můžeme říci, že letošní závodní sezona našich závodníků byla opět 
úspěšná. O jejím průběhu a o konkrétních výsledcích závodníků v jednotlivých kategoriích 
Vás bude následně  detailněji informovat předseda trenérské rady Slávek Skoumal.  
 

Na základě aktualizované koncepce proběhlo dne 27.4.2015 v pořadí již třetí 
oponentní řízení s trenéry  kde jsme projednávali: 

1/ vyhodnocení sezony 2014/2015 
2/ plány činnosti jednotlivých družstev na sezonu 2015/2016 
3/ Hodnocení práce jednotlivých trenérů 
 

Konkrétní závěry z oponentur jsou  uvedeny v Zápise z tohoto jednání. 
Na základě závěrů z tohoto hodnocení bylo doporučeno prodloužit smlouvu s jednotlivými 
trenéry na další období.  

 
 V letošní zimní sezoně jsme měli opět naplánováno zajišťovat ve SKI  areálu na Bílé 
standardní závody napříč spektrem jednotlivých kategorií. Na rozdíl od minulé sezony kdy 
se některé závody nemohly realizovat v plném rozsahu z důvodu špatných sněhových a 
povětrnostních podmínek tak v letošní sezoně proběhly všechny závody v plánovaném 
rozsahu. 
 
K jednotlivým závodům: 
-  RKZ žáků se uskutečnilo 3 - 4 ledna 2O15 a  i přes tento zdánlivě nevýhodný termín 
realizace se nám podařilo závody uspořádat k celkové spokojenosti účastníků i funkcionářů 
svazu, kteří se osobně zúčastnili těchto závodů, protože  se zde poprvé realizoval pro 
kategorii U14 jednoterčový slalom ( předseda A.Krýzl a předseda STK  Petr Houser). 
 
- dalším závodem byl Evropského poháru FIS UNI 2015, který byl zároveň i MČR Juniorů 
se uskutečnil v plánovaném termínu. Tyto závody jsou již tradičně  organizovány ve 
spolupráci s Českou  asociaci universitního sportu. Závody měly i díky výborným 
povětrnostním podmínkám vysokou sportovní úroveň. Což bylo hodnoceno technickým 
delgátem FIS a zástupcem svazu lyžování. 
 
- V březnu se uskutečnilo Finále soutěže Madeja Cup 2015 jehož součástí  byly i veřejné 
závody předžáků a  přípravky v paralelním slalomu družstev pod názvem Zbojnická 
Valaška 
Závody se podařilo odjet v celém rozsahu k velké spokojenosti všech závodníků a 
pořadatelů. Vyhlašování výsledků jak v sobotu tak v neděli bylo důstoným zakončení 
celého seriálu závodů Madeja Cup. 

 
Můžeme říci, že jsme se v letošní sezoně úspěšně zhostili pořádání závodů ve všech 

kategoriích a díky příznivým sněhovým podmínkám se nám podařilo je realizovat v celém 
rozsahu. 
Pochvala o poděkování za pořádání uvedených závodů se  ozývala i na konferencích a 
poradách lyžařského svazu 

 
Chtěl bych touto cestou poděkovat Vám všem , kteří jste se osobně podíleli na organizaci 
těchto závodů 
 
Na závěr sezony jsme si zorganizovali tradiční oddílové “přebory“, které se nám díky 
dostatku sněhu a dobrým povětrnostním podmínkám  rovněž velmi vydařily. Pozitivní 
reakce a ohlasy od účastníků jsou toho dokladem. 
 

Pro následující zimní sezonu 2015/2016 jsme podali žádosti na organizaci  závodů 
ve stejném rozsahu jako letos. 



Předběžně se jedná o tyto termíny: 
 RKZ žáci- 9.-11.1. 2016, 
 UFIS UNI  dospělí a junioři –  13.-14.2.2016 
 finále Madeja Cupu pro přípravku a předžáky  březen 2016. 
 
 O skutečných termínech těchto závodů Vás budeme informovat na naší tradiční konferenci 
v listopadu. 
 
O ostatních akcích a aktivitách v lyžařském areálu bude hovořit ve svém vystoupení 
J.Vrzgula 
 

 
 

V V v  oblasti investičního rozvoje projednával následující okruh problémů: 
 
 
-  rozšíření provozní budovy na parkovišti. 
Zůstává nám ještě udělat poslední krok¨k tomu, aby přístavba provozní budovy stála celá 
pouze na našem pozemku. Po několikerém projednávání naší žádosti na zastupitelstvu 
obce Bílá byla dne 17.3.2015 naše žádost na odprodej 86 m2 naší společnosti schválena. 
Z naší strany jsme již předali starostovi náš návrh kupní smlouvy. Obec zatím svůj 
protinávrh připravuje a dle vyjádření pana starosty je to v rukou jejich právníka. Je to již 
technická záležitost a budeme se ji snažit co nejdříve dotáhnout do konce.  
    
- Druhá akce je rekonstrukce systému zasněžování červené sjezdovky. Na tuto stavbu 
jsme si vytvářeli v rozpočtu již několik let reservu. V roce 2013/14 jsme již část reserv 
museli rozpustit a v letošním roce plánujeme zahájit výměnu prtubního řádu a ostatní věci 
s tím spojené. Musíme prostavět cca 1,1 mil korun tak abychom vyčerpali uvedenou 
reservu. Předpokládáme, že k ukončení rekonstrukce dojde  až v roce 2016. 
. 
. 

 
Z hlavních úkolů v oblasti investic nám zbývá dořešit tento problémový objekt:: 
- odkoupení či pronájem pozemku hřiště (dojezdová plocha sjezdovek), které je 

v majetku Hejtmanství kraje 

 
Na základě několika jednání s příslušnými odbornými útvary kraje a následně pak   

jednání s ředitelem SOUL jsme dospěli k tomu, že Kraj v současné době nemá zájem 
uvedené pozemky odprodat ale pouze prodloužit pronájem. V souladu se závěry 
z uvedených jednání byla dne 27.10.2014 zatím podepsána  smlouva o pronájmu 
stávajících pozemků na dobu 1 roku a to do 31.10.2015 s tím, že v roce 2015 bude 
předložena dlouhodobá nájemní smlouva na dalších 10 let s tím, že SOUL již nebude 
uvedené sportoviště dále využívat pro potřeby svých studentů. 

V tomto týdnu  jsme  obdrželi ze strany SOUL k připomínkování již nový pracovní návrh 
smlouvy na pronájem pozemků a to do roku 2025. Vzhledem k tomu, že se jedná o 
dlouhodobou smlouvu, musí s jejím uzavřením souhlasit rada kraje. Proto se musíme  
se SOUL sjednotit na konečné verzi smlouvy, která do rady kraje bude předložena.  
  
Dovolte mi, abych Vás nyní v souvislosti s investičním rozvojem informoval o vývoji v obci 
Bílá: 
1/   k 17.4.2015 konečně  nabyl účinnosti Územní plán obce Bílá, jehož schválení má    
          bezprostřední vliv  na další rozvoj našeho střediska.  
 
2/ Nyní bych Vás rád informoval o vývoji procesu navrácení církevních majetků, do kterého 
spadají pozemky a lesy v obci Bílá. 



Konkrétně do vlastnictví Ostravsko-Opavské arcidiecéze bylo již předáno cca 85% majetku 
v rámci církevních restitucí  nichž velká část je právě pozemků a lesů v okolí obce Bílá. 
U zbývajících tzv. problémových bude pokračovat proces dalšího vyjednávání mezi církvi a 
státem. 
Co se týká pozemků, na kterých se nachází náš SKI areál, tak tyto pozemky byly na 
základě požadavků Lesů ČR zařazeny Státním pozemkovým úřadem do kategorie majetku, 
který by neměl podléhat církevním restitucím.  Protože však druhá strana s tímto názorem 
nesouhlasí, bude se o těchto pozemcích dále jednat. 
V podobné situaci se nachází i obec Bílá s pozemky  na kterých se nachází sjezdovka a 
vlek na Jihu. 
Je docela možné, že ve finále pozemky zůstanou nadále ve správě Státního pozemkového 
úřadu a správcem majetku budou nadále Lesy ČR. 
Tato situace je však pro nás zcela nevýhodná, protože se prodlužuje stav tzv. bez majitele 
a do doby vyřízení těchto majetko-právních vztahů bude velmi problematické zahájit nějaké 
investiční akce na těchto pozemcích. 
 
 
 
Smlouvy, dohody a spolupráce, které byly projednané za sledované období: 

1) Smlouvy se Svazem lyžařů ČR  o poskytnutí neinvestiční dotace na činnost 

Sportovních středisek  a to na  rok 2014- II. Pololetí   ve výši 63 000 Kč 

                                                 Rok 2015 - I. Pololetí  ve výši 60 000 Kč 
 

2) Byla podepsána smlouva o poskytnutí dotace  z MS  kraje na organizování 

vrcholných sportovních akcí pro sezonu 2014/2015 – konkrétně závody FIS UNI   a 

to ve výši   162 500 Kč. Smlouva již byla vyhodnocena se 100% využitím dotace. 

3) Smlouva o poskytnutí dotace na úpravu běžeckých tratí  2014/2015 – ve výši cca 

329 700Kč , která byla i letos realizována přímo přes SkI Služby s.r.o.Tato smlouva 

byla již vyhodnocena, bohužel v důsledku nedostatku sněhu na běžeckých tratích 

byla čerpána pouze ve výši 101 500 Kč. 

 
4) Byla podána žádost na MSMT o dotaci z programu  na podporu materiálně technické 

základny sportu  pro rok 2014/2015 ve výši 947 000,-Kč. V současné době čekáme 

na schválení či vyjádření k žádosti. 

5) Smlouva o poskytnutí dotace na Město Ostrava na zajištění činnosti sportovního 

klubu a to ve  výši 26 tis.Kč. na rok 2015 nám byla převedena na účet. Do 30.8.2015 

ji musíme vyhodnotit a vyúčovat. 

 
Pro následující období budeme přes s.r.o. opět žádat Kraj o dotaci na úpravu lyžařských 
běžeckých tratí na rok 2015/2016, dále budeme žádat o dotaci na organizování vrcholných 
sportovních akcí - konkrétně opět na závody FIS-UNI. Předpokládáme další prodloužení 
smlouvy se SLČR na podporu činnosti SpS na  II. Pololetí .2015. 
Dále počítáme s tím, že se přihlásíme opět o dotaci na projekty ČUS zaměřené  na opravy 
a údržbu sportovních zařízení samozřejmě až bude a  pokud bude tento program vyhlášen 

 
K aktualizaci webových stránek SKI Bílá: 
 
Pokračujeme průběžně v aktualizaci webových stránek. Stránky byly doplněny o  polskou 
verzi. V klubové sekci  postupně doplňujeme databázi o zásadní dokumenty z činnosti naší 



organizace tak, aby jste měli možnost všichni se tam kdykoliv podívat a najít si co 
potřebujete. Víme, že to nebude nikdy stoprocentní, ale má to pořád nějaký vývoj. 
Naše Stránky mají přímý prolink na stránky Singletrailů vč. Facebooku. Tyto stránky  
spravujeme  na základě dohody s MS- Krajem.   
Opakovaně bych Vás chtěl upozornit na to, že je potřeba, aby jste  všichni  čas od času 
aktualizovali Vaše kontaktní údaje, aby rozesílané zprávy a pozvánky našly svého 
adresáta.    
 
V oblasti dalšího rozvoje obce Bílá a zapojení do regionálního rozvoje cestovního 
ruchu  
Pravidelně se scházíme na Bílé se svými partnery tj: starosta obce, zástupci hotelu Bauer a 
správce dětského parku  kde se domlouváme o společných postupech a organizaci aktivit 
v obci Bílá. Již několik sezon vydáváme společně zimní a letní prospektové materiály. 
Poprvé v zimní sezoně jsme zavedli tzv. místní kartu hosta a nyní je připravena tato karta i 
na letní sezonu. Společně se snažíme řešit např. bezpečný průjezd kamionové dopravy 
obcí a její omezení nebo utlumení. Přesměrování příjezdové cesty na Žarovjanku tak, aby 
se mohl rozšířit prostor na dojezdu sjezdovky na jihu. 
Společně připravujeme kalendář akcí v Bílé a snažíme se společně marketinkově 
presentovat navenek v externích mediích. 
Jsme rovněž zapojeni do aktivit Destinačního managementu turistické oblasti Beskydy – 
Valašsko, kde se začal po dlouhých přípravách realizovat na podzim 2014 projekt Beskydy 
card. V tomto projektu jsme zapojeni jako poskytovatele služeb. Pro nás to má hlavní smysl 
v tom, že  poskytujeme slevy až od dvou a více denních jízdenek a tím si zavazujeme 
klientelu na víc než jeden den lyžování.. 
 
 
V oblasti řízení dceřiné společnosti SKI Bílá Služby s.r.o. 
 
Jak jsem již řekl v úvodu čtyři zasedání VV proběhla jako VH v působnosti jediného 
společníka SKI Bílá Služby s.r.o.  
Na jednání byly projednány a schváleny  
1/ Hospodářské výsledky  SKI Bílá  Služby s.r.o. za účetní období 2013/2014, vč.   
    rozdělení zisku po zdanění 
2/  Informace o čerpání rozpočtu v roce 2014/2O15  
3/  Byl schválen rozpočet na rok 2015/16. 
 
-Dále V Projednal a schválil úpravu zakládajících listin s.r.o.v souladu se zněním NOZ  
- schválil J. Vrzgulu a S..Olšáka do funkcí jednatelů společnosti 
- schválil smlouvy o výkonu těchto jednatelů 
 
 
V závěru svého vystoupení bych Vás chtěl seznámit s hlavními body na, které se chceme 
v příštím roce zaměřit: 
 
Oblasti legislativy: 
- pokud budou dnes schváleny upravené stanovy spolku  musíme zajistit změnu právní 
formy naší organizace a registraci na příslušných úřadech 
 
- v oblasti OZL  
- nadále pokračovat v důsledné kontrole platební morálky závodníků 
- provádět pravidelné  vyhodnocování činnosti trenérů formou oponentur a    
   zabezpečovat zvyšování jejich odborností ve smyslu závěrů z hodnocení činnosti    
   trenérů 
  
v oblasti investičních a neinvestičních aktivit 
- dořešit uzavření dlouhodobé nájemní smlouvy na pozemky hřiště SOUL 



- připravit projekt pro využití areálu PILA 
- dokončit modernizaci zasněžovacího systému na červené sjezdovce v roce 2016 
- využívat v max. míře dotačních programů vyhlašovaných v regionu, v ČUS ,  
   případně dotačních programů financovaných z prostředků MSMT  
 
  Provozní aktivity areálu: 
-  nadále pokračovat v rozšiřování letních aktivit s cílem zvyšování atraktivnosti  areálu, 
která pomůže zajistit další nárůst  návštěvnosti  jehož výsledkem by mělo být  zvýšení  
finančního  obratu v tomto období. Pokračovat v naplňování cílů tak,  aby se letní provoz 
stal významným zdrojem finančních prostředků pro zajištění provozu střediska. 
-  pro zimní sezonu využívat a hledat nové formy propagace a spolupráce s externími   
   partnery /hotely, cest. kanceláře apod./ s cílem dalšího zvyšování tržby  
-  podílet se  na založení spolku s partnerskými organizacemi v Bílé s cílem aktivně   
   se podílet  na zpracování a  realizaci dlouhodobé koncepce rozvoje obce  Bílá a     
    jejího okolí v oblasti cestovního ruchu. 
 
Vzhledem k tomu, že dnešním dnem končí volební období členům VV a DK tak mi dovolte, 
abych jim touto cestou  poděkoval za jejich práci v uplynulém roce, kterou v těchto 
orgánech vykonali.  J.Kutač se z osobních důvodů vzdal kandidatury na další období tak 
bych mu chtěl poděkovat za jeho práci, kterou za své působení ve VV vykonal. 
 

Nyní bych chtěl požádat předsedu trenérské rady S. Skoumala, aby doplnil zprávu o 
činnosti  z oblasti závodního lyžování. 
 
Děkuji  Vám za pozornost 
 
 
Ing. Stanislav Olšák 
 
 

Pro jednání VH dne  1.6.2015 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č.3 

 

Zpráva o činnosti LO SKI Bílá za sezonu 2014/2015 
 

Sezonu 2014/15 jsme zahájili 15. květnem kdy na soupisce družtev bylo celkem 51 závodníků: 

V kategorii předžáků bylo 20 závodníků.  

V kategorii žáků  bylo  14 závodníků, z toho dvě závodnice měly částečně individuální trénink 

s jinými trenéry. 

V kategorii jun. a dospělých bylo 17 závodníků. 3 závodnici měli individuální přípravu s jinými 

trenéry a dva studující závodníci měli svou vlastní přípravu.  

Předžáci zahájili sezonu soustředěním v červnu v Poreči. Dále absolvovali pět letních soustředění 

(Liberec 11,Horní Lhota 14, Kružberk 12,Bílá 13,Pasohlávky 11) ,a  tři podzimní soustředění  na 

Kaunertálu 15,12,14.  

Žáci měli 5 letních soustředění (v květnu Stubai 9,Liberec ,Roháče, Bílá 8, Ostrava 14). Podzimní 

přípravu zahájili soustředěním na Moltale, pak pokračovali soustředěními na ledovci Stubai  5x .a 2x 

na Štrbském plese. 

Junioři a dospělí zahájili letním soustředěním v Poreči  pak v červenci ledovecem ve Francii  Dále 

absolvovali letní soustředění na Bílé a v Ostravě. Podzimní přípravu zahájilili   v hale v Litvě 7,a 

absolvovali 4x soustředění na Stubai, 1x Moltal a 2x na Štrbském plese.  

Na počátku sezony a následně v září měli závodníci LO povinné testy, které proběhly na 

Vítkovickém stadionu a v tělocvičně. 

V družstvech předžáků a žáků působili kromě trenérů Kořistkové S.,Ťavody T také asistenti trenérů 

Kořistka Oskar a Podgrabinsky Radek. 

Družstvo dospělých vedl Němec J. 

 

Přehled nejlepších výsledků v uplynulé sezoně:  

Družstvo přípravky a předžáků obhájilo prvenství v Madeja CUPu a Jesenickém poháru. 

V jednotlivcích se nejlépe umístila Balabánová H. 1.místo, Malárzová 3.místo,Boniatti N.4.místo, 

Kreissová T. 4.místo, Milatová H. 6.místo  

Družstvo žáků znovu vybojovalo v ČP  1.Místo. V jednotlivcích se v ČP umístili:Ťavoda M. na 

3.místě, Rechtenberg J. 7.místě,Bokůvka 8.místě, Adámek A.8.místě, Kořístková E. a Doskočilová 

B. 10.místě. 

Na MČR se umístil: Adámek A. na 1.místě  SG, Bokůvka J. na 2.místě v SG, Ťavoda M. na 3.místě 

ve SL a Kořistková E. na 2.místě v OSL 

V ŽZ obsadili:  Ťavoda M. 3.místo, Milata J. 5.místo, Rechtenberg J. 9.místo, Adámek A. 7.místo, 

Kořisková E. 10.místo a Doskočilová B. 10.místo  

Družstvo juniorů a dospělých obhájilo v ČP první místo. V jednotlivcích se pak umístili: Capová 

G. 3.místo, Němec J. 8.místo, Vrzgula V. 11.místo v kategorii  dosp.a Kolovratníková D 9.místo 

v ml.Jun.,  

Na MČR Dospělých obsadili: Vrzgula V. 9.místo ve SL a 10.místo v OSL, Vrzgula L. 11.místo ve 

SL,  Němec J. 10.místo ve SL a 12.místo v OSL. Capová G.3.místo ve SL a 7.místo v OSL, 

Němcová T. 11.místo v 0SL.. 

Na MČR Jun. se umístili: Kolovratníková D. 4.místo v OSL 

 

V ŽZ  obsadili: Němec J. 12.místo, Vrzgula V. 22.místo., Vrzgula L. 21.místo., Capová G. 8.místo ., 

Hegmonová  20.místo., Němcová T.25.místo. 

Na základě letošních výsledků byli pro sezonu 2015/16 zařazeni do reprezentačních družstev tito 

závodníci: 

V žákovské kategorii: Milata J  

V juniorkách:     Zemková Z.  

V dospělých:     Capová G. 

Celkově v  hodnocení oddílů ČP jsme obhájili opět první místo.  

Na MČR  jsme získali jeden mistrovský titul, dvě stříbrné a dvě bronzové medaile  v jednotlivcích. 

Bohužel v této sezoně jsme měli dost zranění našich závodníků. 



Zuzana Zemková se zranila při autonehodě při přejezdu mezi dvěma soustředěními na ledovcích. 

Prodělala operaci páteře. Joannidu Sofie – operace vazu v koleně, Klemš Václav – operace kolena, 

Boniatti Kristina - operace kolena. 

 

Stručné seznámení s rozpočtem LO za sezonu 2014/15 tj. od 1.5. 2014 do 30.4.2015 

Sezona nás stála 1 924 125,- Kč.  

Náklady:  

Trenérská činnost včetně asistentů trenérů  1290823,-(úhrady za činnost,náklady na 

závodech,náklady na soustředěních)  , doprava 348922.-(nafta,údržba a opravy), závody 255614,-

(startovné, veky, příspěvek na ubytování závodníků)  , pronájmy 27900.-,materiál 866,-  

 

Výnosy: 1300000.- příspěvek o.s., 557100.- příspěvek rodičů, 88000.- příspěvek z OSU AD KSL T, 

125000.- SpS, 113800.- výnos ze soustředění, 115578,- příspěvek o.s na motivace a ledovce. 

Celkem: 2 299 478.- Kč                                              

Rozdíl:  +375 358.- 

Trenérská rada pracovala ve složení: Kořístková S.,Ťavoda T.,Němec J. a Skoumal J. 

Scházela se zpravidla co 14 dnů a ze všech jednání jsou pořizovány zápisy. 

 

V Ostravě 26.5.2015 

 

J.Skoumal ved.TR 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 4 
 

Projednání účetní uzávěrky   v období  1.11.2013  do 31.10.2014 

 

Výkonný výbor předkládá k VH k projednání a schválení účetní uzávěrku SKI V Bílá o.s. 

Tato uzávěrka byla ve smyslu stanov zveřejněna měsíc předem  na Klubových stránkách, 

 kde jste se mohli s ní seznámit. 

Proto se soustředím jen na několik zásadních informací k této uzávěrce 

 

K 31.10.2014  

 

Stav majektu :        41 180 287 ,- Kč 

          

Nedokončený hmot. Majetek:      50 000,-  Kč 

               

Nákup investic :   20 177 500,-Kč 

 

  -   pila –budovy,  pozemky  vč příslušenství  

 

 

Stav na účtech k 31.10.2014: 

 

Stav BU :         34 847 ,-Kč  / TU : 206 071 ,-Kč 

 

 Pokladna              46 000 ,-Kč 

 

Vytvořené reservy:      1 183 300,-Kč  -  pro modernizaci zasněžování na červené/  

 

 HV  před zdaněním :    -  508 000  ,- Kč 

 

Po úpravě o daňově neuznatelné výnosy a náklady /sportovní činnost/ 

 

Jsme dosáhli základu pro zdanění      880 000 ,-Kč 

 

Zaplacená daň z příjmu  :          167 200 ,-Kč 

 

 

Ing. Olšák Stanislav 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přílohy č. 5 a 9 

 

Zpráva Dozorčí komise k účetní závěrce a výsledkům hospodaření za období 

od 1. 11. 2013 do 31. 10. 2014 
 

Dozorčí komise byla průběžně informována o stavu hospodaření, byla informována o výsledcích 

průběžných konzultací vedení účetnictví a daňové evidence s poradenskou firmou. Způsob účtování 

hospodářských operací byl DK průběžně kontrolován. 

  

Poradenská firma v průběhu účetního období kontrolovala způsob účtování hospodářských operací, 

zejména z pohledu dosažení správného daňového základu jak v o. s. tak v s. r. o. Daňové povinnosti 

byly řádně plněny. Klíčování nákladů na hlavní a hospodářskou činnost bylo prováděno v souladu 

s vnitřním pokynem. 

 

Účetní výsledek hospodaření  o. s. byl ztrátou ve výši 508 tis. Kč. Po úpravě na daňový základ pro 

výpočet daně z příjmů, tj. vynětím nákladů týkajících se hlavní činnosti a vyčíslením výnosů hlavní 

činnosti, které nepodléhají daňové povinnosti, byl vyčíslen zisk ve výši 1 267 tis. Kč. O. s. využilo 

možnosti zákonem dané daňové optimalizace pro poplatníky, kteří nejsou založeni nebo zřízeni za 

účelem podnikání ve výši 377 tis. Kč, takže o. s. vznikla povinnost úhrady daně z příjmů 

právnických osob ve výši 167 tis. Kč. Účetní ztráta po zdanění za hospodářský rok 2013/2014 činí 

675 tis. Kč.  V účetnictví je evidována neuhrazená ztráta z minulých období ve výši  496 tis. Kč, 

celkem tedy o. s. eviduje ke dni 31.10.2014 účetní ztrátu ve výši 1 171 tis. Kč.   Daňové přiznání 

sestavené daňovým poradcem bylo podáno v řádném termínu. 

 

O.s. eviduje v oblasti dlouhodobých závazků úvěr, jehož nesplacený zůstatek k 31.10.2014 byl 18 

325 tis. Kč, z toho 13,5 mil. Kč na pořízení Pily a 4,8 mil. Kč na lanovku Zbojník. 

 

O. S. tvoří rezervu na opravu dlouhodobého majetku v souladu se zákonem o rezervách (jedná se o 

opravu zasněžovacího systému na Červené sjezdovce). Stav rezervy k 31.10.2014 byl 1 183 tis. Kč. 

Část rezervy ve výši 217 tis. Kč byla v souvislosti s opravami zasněžovacího systému rozpuštěna do 

výnosů. Inventarizace dlouhodobého hmotného majetku byla provedena ke dni 31.10.2014.  

 

Dozorčí komise navrhuje na základě přezkoumání řádné účetní závěrky valné hromadě schválit 

účetní závěrku za hospodářský rok 2013/2014. 

 

 

V Ostravě dne 21.5.2015 

Ing. Ivana Olšáková 

 

 

 

 

 

 

 

Stanovisko Dozorčí komise k návrhu rozpočtu o. s. na období 1.11.2015 do 31.10.2016. 

 

DK projednala návrh rozpočtu a doporučuje VH ke schválení.  
 

 

 

 
 
 
 



Příloha č. 6 
 
 
 

Návrh na dodatečné schválení fin. Částky na zakoupení vozidla REFORM 

Metrac H7SX 
 
 
 
 
Žádost o projednání na VH a dodatečné schválení finanční částky na nákup vozidla 
REFORM Metrac H7SX ve výši 2 085 000kč od společnosti TopKarMoto s.r.o. 
 
Jako důvod uvádíme, že nabídka na tuto koupi, kterou jsme dostali byla časově omezena a 
byla z hlediska dalšího vývoje cen těchto vozidel na trhu pro nás velmi výhodná. 
Náklady na údržbu a opravy stávajícího vozidla již začaly být  dosti vysoké a obsluha si 
ztěžovala na provozní nespolehlivost  tohoto vozidla. 
 
Jako další výhodnost této koupě byla v  tom,  že TopKar Moto od nás na protiúčet odkoupil 
starý REFORM a další starší vozidlo PD 240. 
Navíc celý nákup je rozfázován časově tak aby nás tak finančně nezatížil. 
Celá transakce je povedena takto : 
Celková cena :                                    2 085 000,-Kč 
Akontace z odprodeje st. Vozidel :        600 000,- 

I. splátka ke dni 7.5.2015                500 000,- 
II. splátka ke dni 31.12.2015            985 000,- 

S tím, že pokud by zimní sezóna začala nějak moc špatně tak je možno jednat o posunutí 
poslední splátky. 
    
 

Ing. Olšák Stanislav 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č.7 

 

Zpráva dozorčí komise 2015-06-01 

 

Dozorčí komise v roce 2014/15 měla tři sezení.  

Kromě vlastních porad se členové DK zúčastnili celkové inventury 

movitého majetku, průběžně spolupracovali při kontrole účetnictví. 

DK doporučila výkonnému výboru , aby do následujícího zimního období 

připravil výběrové řízení na pozice trenérů.  

Na posledním zasedání bylo probráno závěrečné účetnictví za rok 2013/14 

Na základě změny stanov a názvu občanského sdružení do příštího období 

DK doporučuje kontrolu a přepracování vnitřních předpisů a kontrolu 

způsobu a evidence členských příspěvků. 

DK nemá zásadní připomínky k vedení občanského sdružení 

Závěrem mohu říci, že členové DK  odvádí standardní práci, která je 

požadována a tímto bych jim chtěl poděkovat za spolupráci. 

 

 

 

Ing. V. Kuty 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 8 

SKI Návrh rozpočtu   
 

2016 
 

     

 
      11.5.2015 

Výnosy 
    

      plán 2015 plán 2016 

  nájem sro   10 900 000 10 920 000 

          

  ostatní   2 700 000 2 900 000 

          

  Výnosy celkem    13 600 000 13 820 000 

          

Náklady         

  opravy a údržba    500 000           1 500 000     

          

  sportovní činnost   3 600 000           3 400 000     

   Nájem:      960 000           1 096 000     

  ostatní   1 380 000           1 380 000     

  osobní náklady   690 000              690 000     

          

  daně a poplatky, poj.   550 000              550 000     

  úroky úvěru   550 000              450 000     

  náklady    8 230 000           9 066 000     

  odpisy   5 150 000           4 630 264     

  náklady celkem   13 380 000        13 696 264     

          

  hospodářský výsledek    220 000              123 736     
 

 

 

 

Ing. Stanislav Olšák 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 10 

 

Zpráva o činnosti  SKI  Bílá – Služby s.r.o. za zimní sezónu 2014 / 2015 
 

1/ Uvítání. 

Dobrý den vážení členové občanského sdružení SKI Vítkovice – Bílá. 

Dle programu valné hromady je mou milou povinností zhodnotit provoz dceřiné 

provozní organizace SKI Bílá – Služby s.r.o. za zimní období 2014 – 2015 a 

také se vrátit okrajově k letnímu provozu a činnosti 2014, které již bylo 

podrobněji hodnoceno na konferenci konané právě zde 1. prosince loňského 

roku. 

 

2/ Léto 2014. 

Tržby v letním období jdou stále progresivně nahoru. Je to také způsobeno 

prodloužením provozních dnů a také provozní doby. Do prázdnin a po 

prázdninách jsme provozovali prodloužené víkendy a o prázdninách jsme 

provozovali lanovku šest dnů v týdnu (to znamenalo celý týden bez pondělků). 

Zůstali jsme u osvědčeného prodloužení provozní doby do 17 hodin. 

Jelikož tržby v předešlé zimě byly také jaké byly, nemohli jsme se pustit do 

investičních staveb ani do velkých oprav a nyní hovořím také za občanské 

sdružení, neboť jsme mu zůstali dlužni 4mil. korun a nemohla se provézt 

plánovaná oprava  zasněžovacího systému na sjezdovce č.1(červená-FIS). Byli 

jsme nuceni zůstat jsme u běžné údržby areálu abychom byli připraveni na zimu 

a dokonce jsme museli některé platby naším partnerům posunout na začátek 

letošní sezóny. O to byl začátek zimní sezóny pro nás všechny více stresující, 

když se nám nepodařilo na severu vysněžit před vánoci některou sjezdovku tak, 

aby byla pro veřejnost provozu schopná 

 

3/ Zimní sezóna 2015 a zaměstnanci 

- Jak jsem se již zmínil byl to doslova infarktový stav, když jsme nedali před 

vánocemi do provozu lanovku do provozu a navíc teplo které přišlo před 

štědrým dnem nás donutilo přerušit provoz na jihu na první a druhý vánoční 

svátek. Představa, že se bude opakovat ještě jedna taková zima jako byla ta 

2014 byla opravdu stresující. 

- Nyní tedy chronologicky jak to probíhalo. 

Začali jsme zasněžovat jako předešlé roky již koncem listopadu (přesněji 

27.11.) jak na severu tak také na jihu a  

- V sobotu 6.prosince jsme zahájili provoz vleku na jihu cca 400m. a přibližně 

v této délce jsme ho provozovali až do Štědrého dne. Jak jsem se již zmínil 

nepodařilo se nám zasněžit na severu žádnou sjezdovku v takové šířce, 

abychom mohli bezpečně na ní pustit veřejnost. Pro trénování to ovšem 

stačilo a 14. prosince proběhl na sjezdovce č. 3 první trénink a tréninky 

pokračovali na severu celý týden až možnost trénování ukončil v pátek silný 

teplý déšť. Od té doby bylo teplo až do 26.prosince, kdy jsme opětovně 

mohli zahájit zasněžování. 

- 26. 12. jsme ráno začali zasněžovat, další den jsme již spustili vlek na jihu a 

28. 12. jsme spustili lanovku. 



- Poslední dny roku byla velká návštěvnost a škoda jen teplého počasí před 

vánocemi, neboť mohla být, co se týká tržeb, mnohem zajímavější. 

- Provoz již probíhal od konce prosince normálně až do velikonoc. 

- Letošní zima byla podle Českého hydrometeorologického ústavu teplotně 

nadprůměrná a dosahovala průměrně +2, pro info, průměr je -0,8. 

- Úraz zaměstnance Milana Kaducha na začátku zimy 9. ledna  

 

3/ Stručně několik statistických čísel. 

- Zahájení provozu 5. 12. 2014 – JIH 

- Ukončení provozu 6. 4. 2015(Velikonoční pondělí) 

- Délka sezóny 120 dnů (bez 2dnů přerušení provozu, průměr, rozhodující je, 

aby jel celý areál) 

- Lanovka 100 provozních dnů 

- Počet návštěvníků 102 821 (podprůměr, průměr za posledních 5let 104tis., 

rekord 122tis.) 

- Průchody 1 280 000 ( podprůměr, průměr 1 349tis., rekord 1 587tis.) 

- Počet návštěvníků na 1den 857 ( průměr 888, rekord 1020 – 2009) 

 

4/ Hrubá tržba   

- Hrubá tržba před zdaněním (odvod DPH) 28,25 milionů (průměr za posledních 6let 

28 275tis.) 

- Průměr na jeden den 235 422 (průměr 240 800, rekord 296 tis. 2009) 

 

5/ Akce v areálu 

- Předseda zhodnotil akce pod patronací SKI – závody, já zrekapituluji ostatní. 

Loni jsem hodnotil, že akce ať již ve formě veřejných závodů, nebo 

propagační akce mají v areálu tradici a přispívají k propagaci SKI areálu, ale 

svou tradicí je návštěvníci vyhledávají. Velké akce jako dělala Milka, nebo 

Škodovka jsou zřejmě minulostí, neboť i tyto firmy začínají šetřit a speciálně 

Škoda nyní dává peníze jen do hokeje a cyklistiky. 

-    SKI Bílá Open. Cena celodenního lyžování za 100Kč. Je to málo, je to        

      potřeba zhodnotit, pokud tuto akci budeme opět pořádat. 

- S ČT 4 Sport na vrchol. Opět si náš areál vybrala televize pro pořádání těchto 

závodů a opět byla u nás po oba závodní dny největší účast ze všech areálů. 

Televize stále mění program a už nyní ví, že dvou denní závod je logisticky 

hodně náročný a pokud tato akce příští rok bude znovu, tak program bude zase 

vypadat jinak. 

- další závody pro veřejnost, které jsme pomáhali uspořádat byl tří-dilný veřejný 

závod.  

 

6/ Běžecké stopy 

- Pro běžkaře letošní sezóna nebyla opět sněhově optimální a jak jsem 

avizoval před rokem MSK změnil podmínky pro dotační příspěvek na jejich 

úpravu. Příspěvek je počítán jen ze skutečných projetých Mh. Tím, že 

upravujeme stále bezmála 80km běžeckých tras tak podle výpočtu MSK  

bychom mohli teoreticky pronákladovat na jejich úpravu 420 000,-Kč, ale to 

by mohlo platit jen za ideálních podmínek při údržbě pět měsíců v zimě, což 

je v naší lokalitě holá utopie. Ihned jsme věděli, že tuto částku nemůžeme 



vyčerpat, takže jsme zažádali o 380 000,- ale i tak jsme vyčerpali jen něco 

málo přes 100 000,-Kč.  Ihned po vyhlášení výzvy jsme tuto metodu 

kritizovali a vyvolali schůzku s představiteli kraje, bohužel se již nic nedalo 

změnit a nevyčerpané peníze se nebudou moci vyčerpat na zkvalitnění 

úpravy běžeckých stop. 

 Je to velká škoda, že finanční prostředky propadnou na jiné akce a jsme rádi, 

že MSK na úpravu peníze vždy vyčlení a budeme jednat s obcí Staré Hamry 

zda má význam upravovat okruh č.1 v délce 30km na kterém je nejvíce 

problémů ať již s majiteli pozemků, lidmi kteří stopu ničí a dále také 

s těžkým terénem. 

 

7/ Letní provoz lanovky a pracovní aktivity v roce 2015 

- V letošním roce budeme opět dodržovat stejný harmonogram provozu jako 

loni, ale o tom jsem již hovořil. Letní provoz jsme již zahájili a o tomto 

víkendu vyvolalo pěkné počasí celkem slušnou návštěvu.  

- Přípravu na léto jsme zahájili bezprostředně po ukončení zimy  

- Příprava singltrailů, naučných stezek 

- Úklid areálu 

- Vybudování pumptrackové dráhy pro cyklisty 

- Úklid pily 

- Čeká nás oprava zasněžování sjezdovky č.1 FIS 

- Rozšíření (prodloužení) modré sjezdovky v horní části 

 

8/ Plány na další rozvoj areálu 

- V roce 2010 jsme vytvořili harmonogram rozvoje areálu až do roku 2020 

- Postupně - provozní budova, pila, rekonstrukce zasněž. sjezdovky č.1 a 2, 

jezero, nové sjezdovky a jejich zasněžování až po stavbu nové lanovky. 

- Toto se dalo realizovat za ideálních provozních podmínek 

- Zvýšení DPH o 6% 

- Špatné zimy 

- Územní plán 

- Úvaha – termín realizace se vzdaluje, mění se potřeby zákazníků, 

konkurence dalších areálů 

- Připomínky lyžařů, pomalá lanovka, mokré sedačky, nepříjemné nastupování 

a vystupování a tím nevyužití přepravní kapacity lanovky. 

- Cíl, stavba nové moderní odpojitelné lanovky, popřípadě s bublinou 

- Prodej nebo přemístění lanovky na jih 

- Postupná realizace dalších sjezdových tratí při zvýšení přepravní kapacity 

 

 

Děkuji za pozornost.                                                     

 

V Bílé 26. 5. 2014                                                             Jaroslav Vrzgula 
 


